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Organisator Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard 

Notulist Hilbert Hamberg 

Voorzitter Aad Koedijk 

Aanwezigen/Afwezigen Zie bijlage 1 

 

Agenda. 

 

1. Opening en mededelingen 

2. Notulen vergadering 20 mei 2015 

3. Politierapportage over de wijken 

4. Pilot afvalbakken; toelichting Myra Veenhuizen, projectleider 

5. Introductie Karin Alting (MOvactor) 

6. Afspraken WPHZL en beheerteam gemeente Nieuwegein: toelichting Mieke 

7. Bomen bij Koninginnensluis 

8. Kiss & Ride-plaatsen bij Zorgplein Zuid 

9. Elektriciteitsgebouwtje bij winkelcentrum Hoogzandveld 

10.Behandeling Werkplan 2015 

11. Vervolgafspraken / volgende stappen 

12. Rondvraag 

13. Sluiting 

----------------------------------------------------------------------- 

1. Opening en mededelingen 

 

a. Opening 

 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. In het bijzonder de wijkagent, Myra 

Veenhuizen projectleider van de pilot Afvalbakken (n.b. Prullenbakken) en Karin 

Alting van MOvactor. Ondanks het bericht in de Molenkruier zijn er geen ZAPpers 

(ZwerfAfvalPakkers) gekomen. Hij meldt verder de afmeldingen voor deze 

vergadering; zie bijlage 1. Het wijknieuws is terug van de drukker en wordt op dit 

moment al verspreid. Er liggen de nodige exemplaren voor de deelnemers aan de 

vergadering. Het is een extra dik exemplaar geworden, omdat het de eerste is van 

het huidige wijkplatform en er veel is gebeurd en opgepakt door het wijkplatform. 

De productie verliep in een goede samenwerking tussen de redactie en de 

ontwerpster die ook het drukproces regelde. Een bedankje aan ieder is op zijn 

plaats. 
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b. Mededelingen 

 

1. Overleg met SOKH. 

Chris en Aad hebben een goed gesprek met de leden van SOKH (Stop Ontwikkeling 

Koninginnensluis en Handelskade) gehad. Er zijn afspraken gemaakt wat SOKH van 

het wijkplatform mag verwachten. Duidelijk is gemaakt dat het wijkplatform geen 

actiecomité is en wil zijn. Maar ze wil wel een podium bieden aan SOKH om 

bijvoorbeeld wijkbewoners te informeren. Ook zal het wijkplatform ontvangen 

informatie inzake mogelijke ontwikkelingen op de dijk delen met SOKH. 

 

2. Verhuizing dansschool De Rijk naar het Veerhuis/bouwplannen. 

Er is een omgevingvergunning aangevraagd door ’t Veerhuis om de ingang een stuk 

naar voren te halen en daarmee een aantrekkelijker entree te krijgen. Met 

omwonenden is vanwege klachten over geluidsoverleg al overleg gaande. Dat zal, 

nu dansschool De Rijk komt, ook daar betrekking op hebben. Chris zegt dat ’t 

Veerhuis voor een proactieve aanpak kiest. Mieke zegt dat bij vergunningverlening 

door de gemeente een inloopavond voor bewoners komt. De vergunningaanvrager 

kan dan zijn plannen vertellen en toelichten. Naast geluidsoverlast zal ook het 

parkeren wel aan de orde komen. Omwonenden geven al geregeld aan dat overdag 

alle plaatsen volstaan. Opgemerkt wordt de wijkagent dat bij overlast omwonenden 

direct moeten bellen met de politie en niet een dag later. Ervaring leert overigens 

dat ’t Veerhuis zelf ook positief reageert als omwonenden klachten komen melden. 

 

3. Vergunning aanvraag MOvactor voor terras. 

MOvactor heeft een vergunning gevraagd om 6 tafels en stoelen op het nieuwe 

plein te mogen neerzetten. Het is de bedoeling dat ze voor het gebouw komen; 

links als je het gebouw uitkomt, zegt Karin Alting. Opgemerkt wordt dat in de 

voorbereiding is gesproken om terrasmeubilair rondom de boom neer te zetten. 

Hilbert zegt dat hij toevallig Dennis Duiker (directeur MOvactor) vanmiddag sprak. 

Er werden twijfels uitgesproken of de ruimte wel voldoende is en dat je mogelijk op 

het fietspad komt te zitten. Bovendien is bij de toegankelijkheid van het buurt- en 

zorgplein een mogelijke optie om die strook langs het pand daarbij te gebruiken. 

Hilbert zal Dennis per email hierop nog eens attenderen. 

 

4. Aanvraag bijdrage wijkbudget voor buurtactiviteiten. 

Op dit moment is 1 aanvraag ontvangen en ook goedgekeurd. Bewoners wordt in 

het wijknieuws gevraagd om hun aanvragen c.q. kennisgeving van een aanvraag in 

te dienen. Dit is ook nodig, uit hoofde van financiële planning, omdat er wellicht 

een bijdrage nodig is voor het tijdelijk inrichten van het braakliggende gebied voor 

het zogenoemde Middengebouw. 

 

5. Bewonersinitiatief braakliggend terrein Middengebouw. 

Het persbericht is niet in de weekbladen opgenomen; wel op de websites en ook in 

het (papieren) AD-UN. In het wijknieuws is opnieuw aandacht gevraagd bij de 

bewoners. Er kan contact worden opgenomen met het wijkplatform 

(info@wijkplatformhzl.nl). Graag voor 15 juli a.s. Er zijn nog geen reacties 
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ontvangen. Kort na 15 juli zal het werkgroepje de ingekomen ideeën en het 

vervolgproces verder bespreken. Mariette de Reeper is dan ook terug van vakantie. 

 

 

6. Onjuist handelen van de visclub bij de Rietput. 

Van gemeentezijde is een indringend gesprek geweest met bestuursleden van de 

visclub. Hun handelen (verwijderen van riet en begroeiing bij walkanten rondom de 

Rietput) voor een viswedstrijd is niet toegestaan en veroordeeld door de gemeente. 

Toegezegd is dat het niet weer gebeurt en dat de visclub vooraf met de gemeente 

overlegt bij dit soort evenementen. 

 

7. Veel activiteiten in Nieuwegein komend weekend. 

De voorzitter wijst op een tweetal zaken die op zaterdag 27 juni spelen. Allereerst 

is dat de opening van de vernieuwde gemeentewerf die tevens de locatie wordt 

voor de roeivereniging De Doorslag. Er is sprake van samenwerking tussen 

gemeente en roeivereniging (o.a. gebruik kantine en sanitaire ruimten). Het is zeer 

de moeite waard de nieuwe werf te bezoeken, mooi gebouw en ingericht met 

gevoel voor leuke details. 

Maar – er is ook de grote sessie in het Stadshuis over de Toekomstvisie van 

Nieuwegein 2025. Daarnaast is in Cityplaza op 26 en 27 juni Foodplaza. In de 

Galecopperzoom is een activiteit met de ponyclub.  

 

8. Bewoners Anemoonstraat en Jeugdland 

Het overleg tussen gemeente en de bewoners is opgestart. De alternatieven zijn 

genoemd en verduidelijkt. Genoemde mogelijke locaties zijn: 1. in het plangebied 

zelf waar Jeugdland nu ook zit. 2. het MEC. 3. De niet meer in gebruik zijnde en 

sterk verwaarloosde crossbaan in het park. 4. het voormalige kynologenveldje. 5. 

de  locatie van de ijsbaan. Gezien het overleg hebben de bewoners de petitie op 

een laag pitje gezet. Duidelijk is dat de locatie nr. 4 afvalt omdat het te klein is. 

 

(Inmiddels, na de vergadering: De voorzitter is benaderd door Mieke Kortlever 

(bewoonster Anemoonstraat) die aangaf dat er op 30 juni een besloten bijeenkomst 

van de raad zou zijn over het project RPZ. Ze gaan nu de petitie toch opstarten en 

indienen. Ze willen in geen geval te laat zijn.) 

(Nagekomen opmerking projectleider Nadine Onrust: Het onderwerp is in het 

college besproken – altijd besloten- ; het was overigens een opiniërende 

vergadering. Besluitvorming door college vindt in september plaats en in okotber in 

de Raad.)  

Aad zal 14030 melden dat er al lang tijd aannemers-rommel ligt op het 

parkeerterrein bij Jack’s grillhouse en dat deze plaats er “niet uitziet”. 

 

(N.B. Extra info (na de vergadering). 

Op de 3e participatieavond op 30 juni jl. over de inrichting van het Park Oudegein is 

de mogelijkheid van Jeugdland in het park (o.m. crossbaan) terloops aan de orde 

gekomen. Door aanwezige (ex)raadsleden werd aangegeven dat iedere aantasting 

van het park met dit soort commerciële activiteiten wordt afgewezen. Groen moet 

groen blijven. En Jeugdland is commercieel. 

Vervolgens is desgevraagd bevestigd dat in een motie is vastgelegd dat de 

verplaatsing van Jeugdland geen kosten voor Jeugdland mag betekenen. Het maakt 
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een integraal onderdeel uit van het totale plan.) 

  

9. Bijeenkomst over Crowdfunding op 29 juni a.s. 

Sandra vraagt aandacht voor een bijeenkomst in het Stadshuis op maandagmorgen 

29 juni over de zogenaamde Crowdfunding. Uitgelegd wordt wat het is en kan 

betekenen. Afgesproken wordt dat Jan namens het wijkplatform naar deze 

bijeenkomst gaat. 

 

 

10. Voortgang bouw Patiowoningen in het Lotusplantsoen 

Aad meldt dat hij op de valreep een mailtje kreeg over de patiowoningen in het 

Lotusplantsoen. Na een periode van onzekerheid, zo meldt hij, heeft de curator 

een nieuwe ontwikkelaar voor de patiowoningen in Hoog Zandveld (plan 

‘Lotustuin’) gevonden. De gemeente heeft met Wanrooij Projectontwikkeling uit 

Geffen een overeenkomst gesloten om de patiowoningen te realiseren. Wanrooij 

gaat verder waar Florie & V.d. Heuvel moesten stoppen. De verwachting is dat de 

patiowoningen in 2016 gebouwd zullen worden.  

 

11. Rimpeltjes en het zomerreces wijkplatform 

Aad zegt dat na afloop van de vergadering iedereen is uitgenodigd om bij de start 

van het zomerreces een drankje te nemen en nog even na te praten. We zijn op 

stoom, hebben veel zaken opgepakt en onderhanden genomen en ook al het nodige 

bereikt. Maar hij wil nog wel een paar rimpeltjes gladstrijken. In het wijknieuws 

heeft hij aan de tekst bij het “Even voorstellen” van wijkmanager Mieke een 

zinnetje toegevoegd zonder met haar te overleggen. Mieke heeft gereageerd en 

aangegeven dat de inhoud niet helemaal klopte en dat ze het niet leuk vond dat dit 

was gebeurd. Het is inmiddels uitgepraat.  

 

Het verslag van het beheersoverleg op de gemeentewerf (Aad, Hilbert, Micha en 

Mieke) dat Micha heeft gemaakt, zou volgens een mailtje van Aad aan Chris c.c. 

Mieke, op de website worden gezet, zodat de bewoners ook weten wat er speelt. 

Zie ook agendapunt 6. Mieke heeft gereageerd dat transparantie prima is, maar dat 

de vorm/opzet van de notitie tot misverstanden bij bewoners kan leiden als ze het 

op de website lezen. De tekst e.d. is kort en zegt (te) weinig over de context 

waarin het speelt. En het is een stuk van de gemeente. Chris zegt dat het niet op 

de website heeft gestaan door de snelle interacties tussen betrokkenen. 

Het is bij het bestuur van HZL aangekomen als een tik op de vingers en inbreuk op 

de onafhankelijkheid van het wijkplatform. Er volgt een discussie waarin zaken 

worden uitgewisseld. Afgesproken wordt om, nu het wijkplatform een half jaartje 

functioneert, een benen-op-tafel-gesprek (’s avonds) te houden. Aanwezig hierbij 

zijn Aad, Arie, Chris, Mieke en Sandra.    

 

2. Notulen vergadering 24 juni 2015 

Pag. 3 punt 4. Hilbert zegt een correctie van Nadine Onrust te hebben gekregen op 

de tijdstippen waarop over het project RPZ/Helmkruid besluitvorming plaats heeft. 

Het moet zijn: in september a.s. neemt het college van B&W een beslissing en in de 

maand oktober wordt door de gemeenteraad een besluit genomen. 
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Pag 7 punt 10b. Op voorstel van Mieke wordt het vermelde over haar en haar 

collega Marleen Manders gewijzigd. Zoals het er nu staat is het misschien wel 

gezegd, maar niet de bedoeling geweest. De tekst wordt: 

b. Mieke zegt dat haar collega Marleen Manders het contact met jongeren/jeugd 

van haar heeft overgenomen. Zij zelf blijft het aanspreekpunt.  

  

Met deze wijzigingen worden de notulen vastgesteld. De aangepaste notulen zullen 

de op de website geplaatste voorlopige notulen vervangen. 

 

3. Politierapportage (Yolanda van Elteren) 

Yolanda vervangt tevens haar collega Marleen van Velzen die niet aanwezig kan 

zijn. Ze zegt dat het rustig is in de wijken. De aanpak van de fietsdiefstallen werpt 

haar vruchten af. Er is weinig te melden over woninginbraken en er zijn in de 

Lekboulevard 2 auto-inbraken geweest. Over de geluidsoverlast van crossmotoren 

in de Bossenwaard is overleg geweest tussen RWS, Gemeente en Politie. Zodra de 

zandbergjes weg zijn (dit najaar) verdwijnt naar verwachting de overlast. 

 

Ze roept bewoners op om zich aan te melden voor het project Waaks. In zuid zijn 

er nu ongeveer 25 deelnemers. Het zijn bewoners die hun hond uitlaten en 

verdachte zaken melden bij nummer 112. Er is een leuke training aan verbonden 

met rollenspellen. Afgesproken wordt om in het komende wijknieuws hier 

voldoende aandacht aan te geven. Tegelijk met het “even voorstellen” van de 

wijkagenten, waar nu geen plaats voor was.  

 

4. Pilot afvalbakken (Myra Veenhuizen) 

Myra is projectleider van de pilot Afvalbakken. Eigenlijk gaat het om de 

prullenbakken die in de wijken staan. En zeker ook niet over de zogenoemde 

hondenbakken. 

In 2008 is de gedachte ontstaan om op een andere manier met zwerfafval om te 

gaan. Er werden toen 5 modules bedacht, zoals bij scholen, ZAPpers. Dit jaar is het 

idee nieuw leven ingeblazen. Aan Myra is gevraagd om een beleidsstuk/aanpak te 

schrijven. Maar voor dat te gaan doen is het wenselijk een aantal zaken in “pilots” 

(experimenten) uit te proberen. In HZL komt er een pilot om het met minder 

prullenbakken te gaan proberen. Belangrijk om te weten is of dezelfde 

beeldkwaliteit blijft bestaan. Verder is het de bedoeling om het volume te gaan 

meten. Wordt er inderdaad meer zwerfafval door de bewoners mee naar huis 

genomen? Of wordt er toch juist meer op straat achter gelaten? 

In een geanimeerde discussie worden standpunten uitgewisseld en ideeën geuit. 

Iedereen vindt een goede communicatie naar de wijkbewoners essentieel. 

Afgesproken wordt dat Conny het aanspreekpunt binnen het wijkplatform voor de 

pilot is.  

 

5. Introductie MOvactor (Karin Alting) 

Karin zegt dat ze zichzelf in het vorige wijknieuws (dec 2014) al heeft voorgesteld. 

Daarom doet ze dat nu kort. In bijlage 3 is dat verhaal opgenomen. 

Het gaat nu om de organisatie MOvactor. Die heeft als doel gelukkige, betrokken 

bewoners die zinvol leven. MOvactor gaat er daarbij vanuit dat bewoners hun eigen 

kracht daarvoor aanwenden. De organisatie is sterk op het “sociale vlak” gericht. 

Ze beheert 5 buurtpleinen in Nieuwegein, waarbij Zuid het enige is met een volledig 
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ingericht Zorgplein. Voor het materieel beheer is een facilitair manager aanwezig. 

Zij zelf is sociaal beheerder. Uitgangspunt voor MOvactor is het stedelijke niveau. 

En vandaar uit een vertaling naar de wijkgerichte aanpak. 

 

Belangrijk is de inzet van bewoners op basis van vrijwilligheid. Ook stimuleert men 

bewonersinitiatieven maar die moeten het zelf doen, zelf de kar trekken. Binnen 

MOvactor zijn medewerkers aanwezig om ondersteuning te bieden. Centraal 

vertrekpunt is het stimuleren van de ontmoeting tussen de bewoners.  

 

Er worden door haar de nodige voorbeelden genoemd hoe er wordt gewerkt. 

Sommige leden van het wijkplatform vullen dit aan. De gedachtewisseling eindigt 

met de vraag of het wijkplatform hierbij voor zichzelf een rol of actie ziet 

weggelegd (Sandra). Afgesproken wordt dat een paar leden zich samen gaan 

beraden hierover. Bart organiseert een gesprek met Movactor hierover. Arie, Conny 

en Hilbert doen/denken vanuit HZL mee. Tevens wordt afgesproken dat Aad een 

nader kennismakingsgesprek heeft met Karin. Arie gaat bij de winkeliers polsen of 

men bij de oplevering van het winkelcentrum voelt voor het organiseren van een 

feest. Ook een prima iets om de insteek van ontmoeting concreter te maken.   
 

6. Afspraken WPHZL en beheerteam gemeente Nieuwegein 

Het verslag is geen gemeentestuk maar een weergave van een gezamenlijk 

overleg. De beslissingen die uit intern overleg/onderzoek binnen de gemeente 

staan vermeld (reactie gemeente) zijn soms wel en soms niet besproken in het 

overleg. 

Punt 5. Geluidschermen 

De planvoorbereiding is al bezig (metingen en grondonderzoek). Mieke zegt dat de 

uitvoering niet in 2015 maar in 2016 zal plaatsvinden. 

Punt 6. Lijsterbestunnel 

Het punt van de lekkage in de tunnel uit de dilatatievoegen wordt in het verslag 

gemist. Chris zegt dat veel vuil wordt veroorzaakt doordat er bij regen veel zand 

afspoelt van de tunnelranden. Dat blijft liggen als het water is verdampt en wordt 

niet opgeruimd. Het geplande schilderen van de tunnel ontbreekt in het verslag.  

Punt 7 Wittehuis/Pannafield 

Afscherming vanuit het project geluidswallen blijkt niet mogelijk. Er zal worden 

gezocht naar andere mogelijkheden. 

Punt 8 Bredeschool/Lupinestraat 

Mieke zegt dat de vraag “waarom asfalt op een 30km straat” nog intern in 

onderzoek is. Het plaatje is dat het een doorgaande straat is, waar bomen ook 

ruimte moeten krijgen en met een oversteek met smurfpalen. Hilbert merkt op dat 

bij de vaststelling van het bestemmingsplan door bewoners de nodige zienswijzen 

zijn ingediend en beantwoord met toezeggingen en ook bij de bouw van de 

bredeschool de nodige kanttekeningen zijn gemaakt. Afgesproken wordt dat de 

projectleider van de gemeente toelichting en informatie gaat geven. Mieke regelt de 

afspraak. 

 

7. Bomen bij de Koninginnensluis 

Over dit punt is al uitwisseling van informatie via de mail geweest, zegt Aad. In de 

oorspronkelijke opzet zijn een aantal bomen gekapt omdat de aannemer zijn werk 

anders niet kon doen. In een enquête wilde meer dan 90% van de omwonenden 
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dat de rest zou blijven staan. In het wijkplatform Vreeswijk is een “bomen- 

werkgroep” opnieuw gaan nadenken en tot een ander voorstel te komen. De reden 

is dat de huidige bomen zo oud zijn dat ze de komende 10 jaar het loodje gaan 

leggen. Hun voorstel is dat RWS alles kapt en vervangt door behoorlijke grote 

oudere bomen in een gevarieerde samenstelling. WPHZL begrijpt het kappen maar 

niet de gevarieerde samenstelling. De huidige strakke monumentale vorm past bij 

de rechte lijnen van het sluizencomplex en haar omgeving. Dit is ook gemeld door 

HZL aan Vreeswijk. 

Op 8 juli a.s. houdt RWS een inloopavond in het fort over de bomen. Vanuit HZL 

gaan Aad, Arie, Jan.  

 

8. Kiss & Ride-plaatsen bij het Zorgplein-Zuid 

De bedoeling is dat bezoekers waarvoor dat nodig is, voor de deur kunnen worden 

afgezet. En als dat niet kan een parkeerplaats kunnen gebruiken zo dicht mogelijk 

bij het zorgplein. Dus komen aanrijden, parkeren, uitstappen, begeleiden naar de 

deur en weer vertrekken. En de 4 invalidenplaatsen zijn niet altijd beschikbaar en 

daar ook niet voor bedoeld. Hilbert zegt dat een dergelijke parkeerplaats niet in de 

parkeernormen van de gemeente voor komt. Afgesproken wordt dat Hilbert een 

conceptbrief maakt die Aad namens WPHZL aan wethouder Peter Snoeren 

(wethouder Verkeer en projectwethouder) stuurt. 

  

9. Elektriciteitsgebouwtje bij winkelcentrum Hoogzandveld 

Bedoeld wordt het gebouwtje aan de Zandveldseweg. Het ziet er niet uit. Komen 

we de volgende keer op terug. 

 

10. Werkplan 2015 

Aad heeft dit aan iedereen toegezonden. Het is een dynamisch document waarin 

steeds veranderingen optreden. Zaken zijn klaar en er komen nieuwe bij. 

Afgesproken wordt dat opmerkingen gedurende het zomerreces aan Aad worden 

toegestuurd. De belangrijkste zaken uit het werkplan zijn al tijdens de agenda 

behandeld. 

 

11. Vervolgafspraken/volgende stappen en 12. rondvraag 

1. De vraag van Sandra of het wijkplatform activiteiten op welzijnsgebied voor 

zichzelf ziet is bij agendapunt 5 beantwoord. 

2. Chris verrast de wijkplatformleden met een prachtig geel veiligheidsvest met de 

opdruk wijkplatform HZL en het logo. En hij zegt dat wanneer de gemeente stukken 

toezendt die (nog) niet voor de website bedoeld zijn, dat aan te geven. 

3. Jan heeft de bijeenkomst van de klankbordgroep Ruimte voor de Lek 

bijgewoond. Op 1 oktober moet de Bossenwaard klaar zijn. De RWS-Oost 

Nederland heeft bedenkingen bij de opzet van bepaalde onderdelen van de 

speelnatuur, die de in- en uitstroom van water kunnen belemmeren. Daarom maakt 

de aannemer op dit punt passen op de plaats. 

Er vindt een aanbesteding plaats voor het beheer. Het IVN denkt mee bij de 

opstelling van het bestek/aanbesteding.   

De oversteek over de Lekboulevard voor kinderen die de speelnatuur bezoeken 

heeft aandacht. 
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12. Rondvraag en 13. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter onder dankzegging aan de 

aanwezigen voor hun inbreng de vergadering. Vervolgens nodigt hij iedereen uit om 

het zomerreces te gaan indrinken onder de aangename gedachte dat wij na de 

oprichting op 4 maart 2015 inmiddels goed op stoom zijn en al een hoop zaken 

hebben opgepakt en ook bereikt en dat we een prachtig en goed ontvangen 

wijknieuws hebben uitgebracht. 
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Bijlage  1 

 

DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 24 juni 2015 

 
Naam Rol Aanwezig 

Ja/nee 
Komst bevestigd 

Aad Koedijk Voorzitter Ja Ja 

Arie den Oudsten Secretaris  Ja Ja 

Chris Bouws Penningmeester  Ja Ja 

Conny van der Wal Lid Ja ja 

Jan Bollen Lid Ja Ja 

Hans van Oort Lid Ja Ja 

Lex Maurer Lid Nee verhinderd 

Bart van Roosmaelen Lid Ja Ja 

Hilbert Hamberg Notulist Ja Ja 

Hans Adriani Wijkwethouder Nee Verhinderd 

Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein Ja Ja 

Micha Giltay Teamleider Beheer 
Uitvoering/Ngein 

Nee verhinderd 

Sandra Zwart  Sociaal Programmeur/Ngein  Ja Iets verlaat 

Marleen van Velzen Wijkagent HoogZandveld & 

Zandveld  

Nee verhinderd 

Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard Ja Ja 

Myra Veenhuizen Projectleider Pilot afvalbakken 
/gemeente Nieuwegein 

Ja ja 

Karin Alting  MOvactor/sociaal beheerder Ja ja 

Erna Kotkamp Bewoner (groen links) Ja  

 

 
Ter herinnering!!!! 
Het vastgestelde vergaderschema voor 2015: 

8 april (geweest) 9 september 

20 mei (geweest) 14 oktober 

24 juni (geweest) 25 november 

  

13 januari (2016)  

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zonodig zullen er 

overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen 

onderwerpen voor de vergadering aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen 

ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij 

kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2. 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 8 april 2015. 

Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

 7-1 Voorzitter verzoekt Conny om deel te nemen aan bijeenkomsten van het   
project Helmkruid 

afgedaan 

 8-1 Hilbert stuurt de destijds opgestelde stukken over het project 
Handelskade/Lekboulevard op 

gedaan 

 9-1 Ieder lid van het wphzl stuurt een foto op aan Chris voor de site Gebeurd 

10-1 Hilbert zal de stukken over handhaving rijsnelheden op Henri 
Dunantlaan en Zandveldseweg toezenden; eventuele actie wphzl dan 
bekijken 

gedaan 

10-2 Mieke volgt planontwikkeling verkeersveiligheid Brede School en 
informeert het wphzl 

Afgedaan; naar 
werkplan 

10-3 Hilbert stuurt Jan Bollen de vergaderstukken en meldt hem aan als 
contactpersoon 

gedaan 

10-4 Aad, Hilbert, Micha en Mieke bekijken de mogelijke inpassing van de 
afscherming van het pannafield bij het Witte Huis in het project 
renovatie geluidswal/schermen; bespreken in het volgende overleg 

afgedaan 

10-5 Mieke onderzoekt de mogelijke beschikbaarheid van adoptie van 
plantenbakken bij de afdeling Beheer; contactpersoon wphzl is Conny 

Afgedaan 

10-6 Aad zal Hans vO  vragen voor deelname aan paticipatiebijeenkomst van 
18 mei as over de herziening van Park Oudegein 

Afgedaan 

10-7 Arie en Mieke gaan bekijken mogelijkheden voor beperking van het te 
snelrijden op de Lekboulevard door auto’s ,motoren. Aanleiding was een 
verzoek van Aad Bosch (bewoner en lid comité Bossenwaard) 

loopt 

10-8 Mieke bekijkt of er mogelijkheden zijn voor de plaatsing van extra 
bladkorven in het najaar bij de afdeling Beheer 

Afgedaan; via 
servicelijn 14030 

10-9 Sandra neemt initiatief voor een afspraak met haar, Mariëtte, Aad en 
Conny over het braakliggende terrein in het Lotusplantsoen (voormalige 
schoolgebouwen). Vraag is wanneer wordt er gras ingezaaid en/of er 
andere tijdelijke gebruiksmogelijkheden zijn (bv een moestuin) 

Afgedaan 

11-1 Hilbert stuurt Aad, Arie en Chris zo mogelijk een ‘zware’ versie van het 
wphzl logo 

12-5-2015 

11-2 Hilbert stuurt Aad een lijstje incl emailadressen van mogelijke vaste 
gesprekspartners van het wphzl 

12-5-2015 

11-3 Hilbert stuurt Aad scan van de ingevulde presentielijst 17-04-2015 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 20 mei 2015. 

Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

1.b.  Micha belegt een overleg tussen gemeente en de visclub over het 
onbevoegd maaien van de oeverbeplanting bij Rietput 

Afgedaan 

2.3. Mieke maakt een afspraak voor een overleg over het experiment met de 
afvalbakken in HZL met Conny, Aad en Myra Veldhuizen 

Afgedaan  

5 De gemeente heeft z.s.m. overleg met de bewoners van de 
Anemoonstraat over de mogelijke locatie voor Jeugdland 

Loopt 

7.12 Op 5 juni is er een overleg tussen Moorland, MOvactor, Gemeente 
Nieuwegein over de problemen met de toegankelijk van het buurt- en 
zorgplein Zuid. 

Uitgesteld 

7.13. Aad neemt contact op met wijkplatform Batau-Noord over de prijzen ed 
van bloemvoorzieningen in de wijk 

afgedaan 

1.b.4. Arie en Bart nemen deel aan de training energie-ambassadeur Afgedaan  
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Afsprakenlijst overleg WPHZL op 24 juni 2015. 

Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

1b3 Hilbert wijst Dennis Duiker op de samenloop van de terrasvergunning en 
de toegang van het buurt/zorgplein 

 

1b9 Jan gaat naar de bijeenkomst over Crowdfunding  

1b11 Mieke regelt een benen-op-tafel-gesprek met het bestuur WPHZL, 
haarzelf en Sandra 

 

4 Conny is aanspreekpunt van HZL bij pilot Afvalbakken (“prullenbakken”)  

5 Bart regelt een bijeenkomst met MOvactor (Karin, ---) en HZL 
(Arie,Conny, Hilbert). Doel: bekijken hoe het thema “welzijn” in de 
agenda van WPHZL kan worden betrokken. 

 

5  Arie bespreekt met de winkeliersvereniging wc Hzv het idee om t.g.v. de 
opening van het centrum een bewonersfeest te houden (mede i.h.k.v. 
het vorige punt, elkaar ontmoeten). 

 

5 Aad en Karin hebben een verder kennismakingsgesprek  

6 Mieke nodigt project Bredeschool/Lupinestraat uit voor de september 
vergadering van HZL 

 

7 Aad, Arie en Jan bezoeken de bijeenkomst van RWS over de bomen bij 
de koninginnensluis 

 

8 Hilbert maakt conceptbrief voor Aad over de K+R plaatsen bij het 
zorgplein 
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Bijlage 3. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Even voorstellen …  
 
Sinds kort werkt Karin Alting met veel enthousiasme als sociaal beheerder 

bij het Buurtplein Zuid. “Dat was een hele route.”, vertelt ze, “Ik heb als 
leerkracht gewerkt op verschillende basisscholen in Nieuwegein, onder meer 

in het speciaal onderwijs. Mijn baan verviel en via het vrijwilligerswerk ben 
ik bij Buurtplein Zuid terechtgekomen. Van Leerplein naar Buurtplein dus.” 
 

Het Buurtplein combineert diensten op het gebied van zorg, welzijn en 
cultuur. Zo krijgen bewoners echt maatwerk. De open en frisse uitstraling 

maakt van het Buurtplein ook nog eens een prettige plek. Iedereen kan hier 
even binnenlopen om een vraag te stellen, een kopje koffie te drinken bij 
FAIR’S Lunchroom of even te neuzen in de leeslounge.  

De bedoeling van het Buurtplein is dat mensen (blijven) meedoen aan de 
samenleving. Karin levert daar graag een bijdrage aan. “Als sociaal 

beheerder ben ik het aanspreekpunt voor bewoners, vrijwilligers en 
professionals. Ik vind het belangrijk om goed naar de buurtbewoners te 
luisteren. Ik ga graag met hen in gesprek over een aanbod aan activiteiten 

dat aansluit bij hun behoeften, wensen en ambities. En over de 
mogelijkheden om als bewoners zelf initiatieven te ontwikkelen, waar nodig 

met mijn hulp. Het is dus voortdurend zoeken naar activiteiten die mensen 
aanspreken. Zo zijn we in samenwerking met FAIR’S gestart met “Eet je 
mee?” en in december organiseren we enkele bijzondere ’smakelijke 

ontmoetingen’ (zie kader). Een volledig activiteitenoverzicht is verkrijgbaar 
bij het Buurtplein.” 
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Vrijwilligers ondersteunen de activiteiten op het Buurtplein. Daarin fungeert 
de sociaal beheerder als coördinator en begeleider. Karin: “Het is heel 

bijzonder om met vrijwilligers te mogen werken. Zij leveren een 
waardevolle bijdrage aan het Buurtplein en genieten daar zichtbaar van! Er 

is altijd ruimte voor uitbreiding van het team! En”, glimlacht Karin, “dat 
vrijwilligerswerk soms kan leiden tot betaald werk, daarvan ben ik het 
levende bewijs.” 

 

 

 

 

 

 

 


